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Vragen van het lid Bashir (SP) aan de Staatssecretaris van Financiën over de 
bezwaarschriften tegen het fictieve rendement van de 
vermogensrendementsheffing (ingezonden 5 november 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het proces tegen het fictieve rendement op de vermo-
gensrendementsheffing dat de Bond voor Belastingbetalers dit jaar is gestart? 

Vraag 2
Hoeveel bezwaarschriften over deze kwestie zijn er tot nu toe bij de Belasting-
dienst binnengekomen? 

Vraag 3
Waarom wordt er, gezien de toename van het aantal ingediende bezwaren, 
geen vaststellingsovereenkomst aangeboden aan de in bezwaar gekomen 
belastingplichtigen, zoals ook bij de oldtimers is gebeurd? Kunt u ervoor 
zorgen dat er wel een vaststellingsovereenkomst wordt aangeboden? 

Vraag 4
Klopt het dat de Belastingdienst veel tijd en geld bespaart door de bezwaar-
schriften in deze procedure gezamenlijk af te handelen in plaats van 
individueel? 

Vraag 5
Om welke budgettaire derving gaat het wanneer de bezwaarschriften worden 
gehonoreerd? 

Vraag 6
Kunt u de Kamer op de hoogte houden van de afhandeling van de bezwaar-
schriften over de vermogensrendementsheffing? 

Vraag 7
Wat zijn volgens u de mogelijkheden om het werkelijk rendement te belasten 
in plaats van het fictieve rendement? 

Vraag 8
Kunt u specifiek ingaan op een vermogenswinstbelasting? Hoe lang is nodig 
voor goede wetgeving op dit terrein? 
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Vraag 9
Hoe moet volgens u de vermogenswinstbelasting eruit komen te zien? 

Vraag 10
Kunt u de vragen beantwoorden vóór de plenaire behandeling van het 
Belastingplan 2015, ofwel vóór vrijdag 7 november 2014, net als de schrifte-
lijke beantwoording van de nog openstaande vragen over het Belastingplan?
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